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          21/06/2021 
   

 2021-8ישיבת מועצה שלא מן המניין     
 

 .במשרדי המועצה 19:01תשפ"א בשעה  י' תמוז 20.6.21 -' האהישיבה התקיימה ביום 

 : משתתפים

 ס. ומ"מ ראש המועצה –נדיב אבי 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 חסרים: 

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 

 על סדר היום: 

  2021לשנת  1הצגת רבעון  .1

   הקמת אולם ספורט - 641עדכון תב"ר .2

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 נוכחים: 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 רו"ח –יעקב זיצר 

 מנהלת לשכה –יערה אסור 
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 2021עדכון תקציב לשנת  .3
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 :    דיון 

 2021לשנת  1הצגת רבעון – 1לסעיף  

 נתן סקירה  :רו"ח זיצר 

 למה מה שמופיע בעדכון תקציב לא מופיע בדוח הרבעוני? :ליאור

 בדוח הרבעוני.: כל עוד התקציב המעודכן לא אושר במועצה, לא ניתן להציגו זיצר

   הקמת אולם ספורט-עדכון תב"ר  - 2לסעיף  

 החלטה:

 מאושר פ"א   641עדכון תב"ר  

 2021עדכון תקציב לשנת  - 3לסעיף  

 , הכנסות חשמל מפוטו וולטאים, שנתי.אש"ח 450: הכנסות עצמיות זיצר

שנת אש"ח ל 215וצריך לראות איך מקצצים בתחילת קבלת התקבולים  איחור/עיכוביהיה  2021-ב

 אש"ח.  235אקבל את כל הסכום. השנה יהיה רק אתה ההכנסה בלבד. בחלוקה לשנים 

 

 

 

 

 : זה בניגוד למנהל תקין, כמו לא למנות מבקר.ליאור

לא  2021-ציפית לי לתקופה מסויימת שטרם התחילה. ספתיקצבת זה לא קשור האחד לשני. :זיצר

 נקבל.

 אש"ח. 81פיגורים, הקטנה, הכנסות מול הוצאות סה"כ  ארנונה 

 החלטה:

 מאושר פ"א   2021עדכון תקציב  

 

 

 

 

 19:20הישיבה הסתיימה בשעה: 

 רשמה: יערה אסור

 

         

    ______________         _______________           

  אבי נדיב                 קובי נגר 

 ראש המועצה ס. ומ"מ          מנכ"ל המועצה     

 


